

PROTOKOLL nr 4

Styrelsemöte 20050219

Plats: Kom Hotel, Stockholm

Närvarande: Ordf Björn Eriksson, Björn Lindblom, Marianne Nilsson, Lage Woutilainen, Olle Dahlin, Björn Bettner och Lotta Wickenberg.

Förhinder: Håkan Hällholm

1. Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Val av justeringsman

Lage Woutilainen valdes till justeringsman.

3. Dagordning

Dagordningen gicks igenom och godkändes med följande tillägg under övriga frågor:

16.1 Skrivelse från Sundsvall Biathlon

16.2 Möte vid VM

16.3 SDF

16.4 SOK

16.5 SISU

16.6 Skidtunnel i Torsby

16.7 Rutiner vid framgångar

16.8 Ansvarsfördelning

16.9 Reklamyta

4 Föregående protokoll

Protokoll från 20041121 gicks igenom och lades till handlingarna.

Protokoll från 20041219 gicks igenom och lades till handlingarna

5 Sponsorer

Olle informerade om Bravidas sponsoravtal och om arbetet med APF.

Lage informerade om tysk möjlig sponsor.

Björn B. får i uppdrag att ta kontakt med Viessman.

Olle får i uppdrag att hålla kontakten med Hello Sweden.

Jean-Marc får i uppdrag att göra ett presentationsmaterial som kan användas vid kontakter med sponsorer.

6 Ekonomi

Utfallet per 15 februari 2005 gicks igenom.

Beslutade att alla som i styrelsen har kontoansvar ska redovisa en prognos för sina konton senast 14 dagar innan ett styrelsemöte. Marianne ska sedan sammanställa prognosen till mötet.

Budget och kostnad för hemsidan tas upp vid nästa styrelsemöte.

7 Internationellt

Internationella stimulansbidraget på 90 000 har kommit.

Olle informerade om "IBU development committee" och att en ansökan för medel till fortsatta utvecklingsprojekt ska skickas in under våren. Olle och Björn B. får i uppdrag att skriva en ansökan om bidrag för gemensamt material till ungdomar och juniorer vid internationella uppdrag.

A-licensen för Östersund och B-licensen för Torsby och Idre är nu klara.

Olle informerade om europacuper och ansökan om att få arrangera kommande europacuper ska ske senast 30 september 2005.

Olle informerade om vad den tekniska delegaten ansåg om arrangemangen vid WC i Östersund i december 2004.

Björn E. informerade om fortsatta kontakter med Östersund.

Olle presenterade en möjlig organisation för VM 2008. Förslaget läggs som underlag, med tillägget att ännu tydligare försöka skilja på sportarrangemang och kringarrangemang.

Olle lade fram förslag på kravprofil för en VM-general. Efter några tillägg beslutades att vi fortsätter på inslagen linje. Marianne, Björn E. och Olle får i uppdrag att jobba vidare med frågan.

På grund av IBU's diskussioner med TV och sponseragentur för 4-årsperioden efter OS 2006 kommer vår tidsplan för VM att revideras för att på så sätt följa IBU's tidsplan.

Olle och Björn E. informerade om ett EU-projekt runt skidskytte i Sverige. Ansökan om medel för ett utveckling / samordningsprojekt ska ske senast 17 juni 2005. Styrelsen beslutade att ställa sig bakom en ansökan för att bli "ett världscentrum för skidskytte". Av praktiska skäl beslutade styrelsen att eventuellt flytta arrangörsseminariet till augusti.

Björn L. får i uppdrag att tillfråga Ulrika Öberg om hon vill ansöka om att få åka på internationella olympiska akademins 45:e session.

Marianne får i uppdrag att fråga Jean-Marc om han kan åka på möte om OS-ansökan 15 mars 2005.

Beslutade att Lage åker på SOK-mötet.

8 Elit

Lage informerade om läget inom elit och vad som gäller med bilar och transporter. Lage får i uppdrag att jobba vidare med en lösning på transporter och bussar. Anställningarna med elitledningen inför framtiden diskuterades.

9 Långsiktig verksamhetsplan

Beslutade att alla inför mötet i maj ska ha skrivit ner en långsiktiga verksamhetsplan, för åren 2006-2010, för det område man ansvarar för. Senast 30 april 2005 ska alla delar skickas ut till styrelsen. Lage får i uppdrag att skicka ut förra verksamhetsplanen så att alla har den senaste upplagan.

10 Tränarforum och framtidsgruppen

Tränarforum 23-24 april 2005 och Framtidsgruppen 22 april 2005.

Beslutades att Björn B. får i uppdrag att kalla och planera dessa möten.

11 Handslaget

Lotta informerade om utvecklingssamtal som kommer att hållas på Idrottens Hus torsdag den 24 februari 2005. Beslutades att ansökan om medel till föreningar för nästkommande år i handslagets tidsplan ska vara förbundet tillhanda senast 15 september 2005.

12 Rekrytering av ledare

Björn B. får i uppdrag att skriva en ansökan som föreningar med intresserade blivande ledare kan skriva under och skicka in. Medel från handslagets föreningsstöd kan användas till utbildningen för att ledarna i sin tur sedan ska kunna locka fler aktiva.

13 Talanggrupp

Talanggruppen ska nomineras innan säsongen är slut och nomineringarna ska ske av Staffan Eklund.

14 Universitetet

Staffan Eklund får i uppdrag att vara delaktig i antagningen vid nästa läsårs studenter vid mittuniversitetet. Björn B., Lage och Björn L. får i uppdrag att jobba vidare med beredning för fortsatt struktur vid universitetet.

15 Vapen

Björn E. informerade om att samtal med ÖB och överläggningar pågår. Björn L. får i uppdrag att skriva information om att dessa överläggningar pågår och skicka ut informationen till föreningar och militära anläggningar.

16 Övriga frågor

16.1 Skrivelsen från Sundsvall Biathlon diskuterades och hanterades. Björn L. har besvarat skrivelsen, men får i uppdrag att fortsätta diskussionen med Sundsvall om en kombinerad Sverige Cup.

16.2 Styrelsen utsåg Marianne som deltagare vid VM-mötet som hålls 7 mars 2005.

16.3 SDF-sammanslagningen mellan Gästrike och Uppland är helt i sin ordning. Björn L. får i uppdrag att göra en skrivelse och kontakta distrikten för fortsatt diskussion om att bilda regionförbund istället för distriktförbund.

16.4 Lage och Staffan får i uppdrag att delta vid SOK-möte tillsammans med Björn E.

16.5 Marianne informerade om brev från SISU angående kontaktperson och val till SISU's styrelse. Lotta får i uppdrag att kontakta Anne för att fråga om hon vill kandidera till SISU's styrelse.

16.6 Olle informerade om att beslutet av byggandet av skidtunneln i Torsby är taget.

Styrelsen välkomnar mer information vid senare styrelsemöten.

- 16.7 Beslutade att postogram bör skickas ut vid framgångar av våra aktiva. Beslutade att Björn B. får i uppdrag att göra detta.
- 16.8 Ansvarsfördelningen inom styrelsen fastställdes och Lotta får i uppdrag att sammanställa detta och skicka till kansliet.
- 16.9 Den fria reklamytan som finns ska behållas för möjlighet till lokala individuella sponsoravtal för aktiva.

17 Nästa möte

Kommande möten kommer att hållas i Stockholm den 14 maj 2005 och den 20 augusti 2005.

Stockholm den 19 februari 2005.

Vid protokollet

Lotta Wickenberg
Sekreterare

Björn Eriksson
Ordförande

Lage Woutilainen
Justeringsman